
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 29. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 358
Vil ministeren redegøre for om det med kviklånsloven var hensigten, som vi ser nu, 
at mange finansielle virksomheder undlader at annoncere, da de ikke på forhånd kan 
vide, om de kommer til at forbryde sig mod reglerne samt at annoncører må vælge, 
hvilke uger det skal være et billeasingfirma eller en spiludbyder, der får lov til at optage 
reklamepladsen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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